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2022Z04862 

Vragen van het lid De Hoop (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Waterstaat over de prijzen van het openbaar vervoer (ingezonden 15 maart 
2022). 

Vraag 1
Klopt het dat de prijs van treinkaartjes van de NS jaarlijks meestijgt met de 
inflatie? 

Vraag 2
Kunt u een algemeen beeld geven van de manier waarop prijsstijgingen 
geregeld zijn in de openbaar vervoersconcessies van provincies en vervoerre-
gio’s in relatie tot inflatie? 

Vraag 3
Zou u het ook onacceptabel vinden als kaartjes voor de trein, tram of bus in 
een jaar met 5% of meer stijgen? 

Vraag 4
Bent u het eens dat voorkomen moet worden dat de prijzen van ov-kaartjes 
volledig geïndexeerd worden bij de huidige exceptioneel hoge inflatie? 

Vraag 5
Bent u bereid om met de NS om de tafel te gaan zitten om ervoor te zorgen 
dat treinkaartjes niet veel duurder worden? 

Vraag 6
Bent u bereid om er samen met provincies en vervoerregio’s voor te zorgen 
dat ook de bussen, trams, metro’s en de regionale treinen niet veel duurder 
worden?
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